
Številka: 900-184/2024-4
Datum: 4. 9. 2024

                                                                         Z A P I S N I K     

11. seje Sveta Četrtne skupnosti Moste Mestne občine Ljubljana, ki je bila v torek, 3. 9. 2024, ob 17.30
uri, v prostorih Službe za lokalno samoupravo, Ob Ljubljanici 36a, Ljubljana.

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana (Uradni list RS št. 31/2021- uradno 
prečiščeno besedilo) sklical predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste (ČS Moste), g. Nejc Pulko (v 
nadaljevanju predsedujoči).

NAVZOČI ČLANI SVETA: Slavica Bogdanović Radovanović, Rafko Gruden, Martina Kajzer, Tomaž 
Kisovec, Stanislav Markoja, Mira Ključanin, Nataša Livojević, Milena Pepelnik, Jure Peterlin, Nejc 
Pulko, Denis Striković,  Radmila Šešić, Darja Tušek, Peter Vučkovič in Tatjana Nina Žerjav.

OPRAVIČILI: Jožica Virant Beretič, Vesna Kuterovac

OSTALI NAVZOČI: Iva Svilenković (SLS MU MOL).

V nadaljevanju se v tem zapisniku uporabljeni izrazi, ki se nanašajo na osebe in so zapisani v moški 
slovnični obliki, uporabljeni kot nevtralni za ženski in moški spol. 

Predsedujoči je na začetku ugotovil, da je 11. redna seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 15 od 17 članov 
sveta ČS Moste.

Predlog dnevnega reda so vsi navzoči prejeli skupaj s sklicem seje. Predsedujoči je podal predlog za 
dopolnitev dnevnega reda s točko Finance. Ker razprave ni bilo je dal na glasovanje sledeči dnevni red:
1. Potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta ter 1. in 2. korespondenčne seje Sveta Četrtne skupnosti 

Moste, Mestne občine Ljubljana
2. Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov
3. Finance 
4. Informacije za članice in člane sveta o tekočih zadevah
5. Organizacija in izvedba programa in prireditev Četrtne skupnosti Moste do konca leta 2024
6. Razno

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za dnevni red je glasovalo 15 članov 
Sveta.
DNEVNI RED 11. REDNE SEJE JE BIL SPREJET.

AD 1
Potrditev zapisnikov 10. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Moste in zapisnika 1. in 2. 
korespondenčne seje Sveta ČS Moste.

Predloge zapisnikov so navzoči prejeli kot gradivo. Ker razprave ni bilo, je predsedujoči dal na 
glasovanje:



PREDLOG SKLEPA  1/11:
Svet Četrtne skupnosti Moste potrjuje zapisnik 10. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Moste ter 
zapisnika 1. in 2. korespondenčne seje Sveta ČS Moste.

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15
članov Sveta.
SKLEP 1/11 JE BIL SPREJET. 

AD 2
Predlogi, pobude, vprašanja članic in članov Sveta ČS Moste ter občanov

Gradivo za to točko so člani Sveta prejeli skupaj s sklicem. Predsedujoči je povedal, da smo od prejšnje 
seje s strani občanov prejeli nekaj pobud. Nekatere so bile tudi že posredovane pristojnim oddelkom v 
reševanje.

a) Poimenovanje športnih površin Rusjanov trg 
Z gradivom za sejo so člani prejeli pobudo, glede primernosti poimenovanja športnih površin na 
Rusjanovem trgu. Ga. Livojević Nataša ugotavlja, da se za te površine tudi v uradnih zapisih uporablja 
ime »Bundes«. To je krajevno ime, ki ga uporabljajo uporabniki in ni primerno za uradno poimenovanje. 

Predsedujoči je odprl razpravo. 
Po razpravi je dal na glasovanje sledeči:
PREDLOG SKLEPA 2/11:
Svet Četrtne skupnost Moste se je seznanil s pobudo svetnice in ugotavlja, da ime »Bundes« ni 
primerno za uradno poimenovanje športnih površin na Rusjanovem trgu. Svet Četrtne skupnosti 
Moste zato predlaga enotno poimenovanje, in sicer Športni park Rusjanov trg.

Dogovorjeno je bilo tudi, da strokovna sodelavka preveri zakaj se je poimenovanje »Bundes« pojavili 
uradnih poimenovanjih.

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 
15 članov Sveta.
SKLEP 2/11 JE BIL SPREJET.

b) Postavitev postaje Bicikelj pri MAO
Predsedujoči je člane seznanil z večkratnimi pobudami občanov po vzpostavitvi novih postaj Bicikelj na 
Fužinah. Pobuda je prišla tudi s strani Turizma Ljubljana in MAO, z vidika povezave Gradu Fužine –
MAO s kolesarko potjo ob Ljubljanici. Predsedujoči je pojasnil, da je po podatkih, ki jih je prejel svet,
MOL sredstva po pogodbi za postavitev postaj izčrpal.

Po razpravi je dal na glasovanje sledeči
PREDLOG SKLEPA 3/11:
Svet Četrtne skupnosti Moste se je seznanil s pobudami občanov in občank, predlogom Muzeja za 
arhitekturo in oblikovanje ter Turizma Ljubljana, da se na območju Fužin (Grad Fužine, končna 
postaja LPP 20, Rusjanov trg) postavi dodatne postaje Bicikelj. Svet ČS Moste ugotavlja res 
veliko potrebo po novih postajah, zato prosi MOL, Oddelek za gospodarske davnosti in promet, 
da preuči vse možnosti postavitve postaj na omenjenih mestih. Četrtna skupnost je pripravljena 
sodelovati pri načrtovanju in izvedba projekta. 

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 
15 članov Sveta.
SKLEP 3/11 JE BIL SPREJET.



c) Mlekomat na Preglovem trgu
Predsedujoči je člane seznanil s pobudami glede mlekomata na Preglovem trgu. Precej občanov se je 
obrnilo na ČS, saj jih zanima stanje mlekomata, zakaj ga ni ali bo ipd. 
Po razpravi je dal na glasovanje sledeči 
PREDLOG SKLEPA 4/11:
Svet Četrtne skupnosti Moste, na podlagi številnih pobud in prošenj občanov, prosi pristojni 
oddelek za razjasnitev stanja glede mlekomata na Preglovem trgu, saj mlekomat že precej časa ne 
obratuje in s tem ne služi nobenemu namenu, le zaseda prostor ter podaja  novo priložnost za 
odlaganje smeti, vandalizem ipd. Svet ČS glede na ugotovljene potrebe krajanov podaja pobudo 
po ponovni vzpostavitvi mlekomata, v kolikor pa to ni mogoče pa prosi, da se le-ta odstrani.

Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15
članov Sveta.
SKLEP 4/11 JE BIL SPREJET.

d) Hrupni in objestni vozniki
Z gradivo za sejo so člani prejeli tudi pobudo občana. Člani so se s pobudo strinjali, problematika je resna. 
Dogovorjeno je bilo, da se oktobra skliče sejo in prioritetno obravnava pobudo občana. Na sejo se povabi 
PP Moste ter MR MOL in občana. V letu 2025 pa se v sodelovanju ČS Polje in Jarše zopet vzpostavi 
varnostni sosvet – razširjeno sejo z MR MOL, OGDP MOL, PP MOSTE, ČS Jarše in Polje ter občani. 
Dogovorjeno je bilo, da se strokovni sodelavki pošlje vse pobude na to temo že pred sejo. 

V nadaljevanju je predsedujoči člane svet seznanil še z odgovori na ostale pobude prejete v času od zadnje 
seje. 

AD3
Finance

- Finance (Rebalans FN 2024 in spremembe FN 2025 - seznanitev)
Gradivo za to točko dnevnega reda so navzoči prejeli po elektronski pošti. Na prošnjo predsednika je ga. 
Svilenković podala poročilo rebalansu FN 2024 ter spremembah FN 2025. Razprave ni bilo, zato je bil 
predlagan 
SKLEP 5/11:
Svet Četrtne skupnosti Moste, Mestne občine Ljubljana, se je seznanil z rebalansom Finančnega 
načrta za leto 2024 in s spremembami Finančnega načrta za leto 2025.
Navzočih je bilo 15 članov Sveta. Opredeljenih je bilo 15 članov. Za predlagani sklep je glasovalo 15
članov Sveta.
SKLEP 5/11 JE BIL SPREJET.

AD4 Informacije za članice in člane sveta o tekočih zadevah
Predsedujoči je podal poročilo predsednika o delu v času poletnih počitnic. Povedal je, da je
s sodelavkama Turizma Ljubljana opravil intervju na temo vključevanja kulture v ČS Moste. Intervjuja 
se je udeležila tudi ga. Svilenkovič. Opravil je sestanek z Vitom Simuniškom (CSD, Cona - Skupnostni 
programi za mlade), se srečal s podžupanom Dejanom Crnekom in ostalimi predsedniki ČS, imel sestanek
z ravnateljico Srednje šole za gastronomijo in turizem Ljubljana ter z občanom glede Športnega parka 
Rusjanov trg. Na povabilo ravnatelja OŠ Vide Pregarc se udeležil tudi sprejema prvošolcev na OŠ Vide 
Pregarc. 

Sejo je zapustil g. Denis Striković



AD 5
Organizacija in izvedba prireditev do konca leta 2024

Gradivo za to točko so člani prejeli skupaj s sklicem. Predsedujoči je skupaj s strokovno sodelavko 
seznanil člane o dogodkih, ki jih bo ČS izvedla v mesecu septembru bodisi kot samostojna organizatorka, 
v sodelovanju z društvi ali pa bo na njih sodelovala kot udeleženka. Člani so si okvirno razdelili naloge 
in zadolžitve ter sporočili svojo prisotnost na dogodkih. 

To so dogodki:
Športno popoldne
Moste open
Sprehod od gradu do gradu
Voden ogled po soseski Fužine
Fužinetlon
Dan brez avtomobila
Dan za spomin

Predsedujoči je glede dogodka Praznične Moste predlagal sestanek ožje ekipe, konec septembra, začetek 
oktobra. Potrebno bo narediti evalvacijo lanskoletne prireditve in narediti okvir za letošnji dogodek. 

AD 6
Razno

Nadalje so se člani pogovorili še o izvedbi drugih programov glede na izvedben načrt do konca leta. 
Sprejeti so bili sledeči dogovori:

- v letošnjem letu ČS ne bo izvedla programa Povezovanje, sodelovanje in izmenjavanje izkušenj 
s podobnimi členitvami mesta v Ljubljani, v RS, v EU ali drugo po svetu;

- zaradi slabega vreme je že dvakrat odpadlo srečanje na ladjici, ponovno ga bomo organizirali, in 
sicer nov datum je 3.12.2024;

- predlog je, da program Svečano srečanje z društvi izpeljemo z MAO in SŠGT;
- v letošnjem letu ČS ne izdela koledarja;
- ČS posodobi svojo brošuro.

S tem je bil dnevni red izčrpan.
Seja je bila zaključna ob 20.00 uri.

Zapisala:
Iva Svilenković

                                                                                Nejc Pulko
                                                                                 Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Moste

                                                                                  Mestne občine Ljubljana
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